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Memo verhogen vaccinatiegraad 

Voorstel besluit
De memo vast te stellen en deze als zodanig voor te leggen aan de gemeenteraad. 

1. Inleiding
In de raadsvergadering van 19 juni 2019 is motie 957 (verhogen vaccinatiegraad) aangenomen. De motie 
verzoekt het college om:

- Haar partners in de Volksgezondheid (VGGM, Nederlandse patiëntenvereniging, etc) maar ook haar 
maatschappelijke partners (kerken, CJG, etc) te mobiliseren om gezamenlijk op te trekken in het 
voorzien van informatie omtrent vaccinatie, zoals bijvoorbeeld in de gemeente Neder-Betuwe 
gebeurd is, naast het huidige vaccinatieconsult.

- Het kabinet een signaal te sturen dat onze gemeente veel in het werk stelt om objectieve voorlichting 
te geven inzake vaccinaties, maar dat ze een vaccinatieplicht niet het gewenste middel vindt en dan 
ook zou afraden.

2. Beoogd effect
De acties dragen bij aan objectieve informatievoorziening voor inwoners over vaccineren, en daarnaast om 
een vaccinatieplicht tegen te gaan. 

3. Argumenten
De memo geeft een beschrijving weer van de bovengenoemde verzoeken aan het college.  

4. Kanttekeningen
Geen

5. Financiën
Geen

6. Uitvoering
De uitvoering van de bijeenkomst heeft reeds plaatsgevonden (7 november). Het vaccinatieconsult vindt 
doorlopend plaats. Het verhogen van de vaccinatiegraad en inwoners op de juiste manier voorlichten op basis 
van objectieve informatie heeft constante aandacht. 

7. Bijlagen
1. Memo verhogen vaccinatiegraad – Motie 957



Memo

Datum:
25 februari 2020

Onderwerp: Acties verhogen vaccinatiegraad (motie 957)

Ter attentie van: Gemeenteraad Barneveld

Afzender: Burgemeester en wethouders

In de raadsvergadering van 19 juni 2019 is motie 957 (verhogen vaccinatiegraad) 
aangenomen. De motie verzoekt het college om:

- Haar partners in de Volksgezondheid (VGGM, Nederlandse 
patiëntenvereniging, etc) maar ook haar maatschappelijke partners 
(kerken, CJG, etc) te mobiliseren om gezamenlijk op te trekken in het 
voorzien van informatie omtrent vaccinatie, zoals bijvoorbeeld in de 
gemeente Neder-Betuwe gebeurd is, naast het huidige vaccinatieconsult.

- Het kabinet een signaal te sturen dat onze gemeente veel in het werk 
stelt om objectieve voorlichting te geven inzake vaccinaties, maar dat ze 
een vaccinatieplicht niet het gewenste middel vindt en dan ook zou 
afraden.

Hieronder volgt een korte uiteenzetting van bovengenoemde acties. Op 7 
november 2019 heeft een informatiebijeenkomst plaatsgevonden voor inwoners 
en maatschappelijke partners over vaccineren. Deze avond was niet bedoeld om 
een standpunt in te nemen als gemeente, maar wel om onze inwoners van 
objectieve informatie te voorzien om een weloverwogen beslissing te nemen met 
betrekking tot vaccineren. De avond is georganiseerd in samenwerking met de 
Nederlandse Patiëntenvereniging (NPV) om de Bijbelse- en ethische kwesties te 
belichten en met de Veiligheid- en Gezondheidsregio Gelderland-Midden (VGGM) 
om de wetenschappelijke kant en de gezondheidskwesties te belichten. De 
opkomst van de bijeenkomst viel enigszins tegen met ongeveer 30 inwoners en 
20 afgevaardigden van maatschappelijke partners. 
Naast deze informatiebijeenkomst wordt door VGGM en CJG proactief en 
eenduidig gecommuniceerd over vaccineren, waarbij verwezen wordt naar 
objectieve informatie van het RIVM. Daarnaast wordt op de websites van VGGM 
en CJG ook ingegaan op vragen en twijfels over het rijksvaccinatieprogramma 
(https://www.cjgbarneveld.nl/is/vaccinaties).

Op de dag van de informatiebijeenkomst over vaccineren op 7 november 2019, 
heeft de staatssecretaris Paul Blokhuis een werkbezoek gebracht aan het 
consultatiebureau in Barneveld. Hierbij is gesproken over de opzet van het extra 
informatief vaccinatieconsult. Ook is informeel het signaal afgegeven dat de 
gemeente Barneveld niet achter een vaccinatieplicht staat. Het informatief 
vaccinatieconsult in de gemeente Barneveld is door de staatssecretaris als goed 

https://www.cjgbarneveld.nl/is/vaccinaties


voorbeeld meegenomen in zijn brief aan de Tweede Kamer van 24 juni 2019 – 
Aanbieding vaccinatierapport 2018 en voortgang ‘Verder met vaccineren’ en in 
zijn brief aan de Tweede Kamer van 29 januari 2020 - voortgang ‘Verder met 
vaccineren’.

Bij de landelijke bijeenkomsten van de vaccinatiealliantie, georganiseerd door het 
ministerie van VWS, zijn o.a. vertegenwoordigers aanwezig van verschillende 
gemeenten waar de vaccinatiegraad laag is. Ook zijn landelijke 
vertegenwoordigers aanwezig vanuit de Vereniging voor Nederlandse 
Gemeenten (VNG), huisartsenorganisaties, het Rijksinstituut voor 
Volksgezondheid en Milieu (RIVM) en de Gemeentelijke Gezondheidsdienst 
(GGD). Tijdens de tweede bijeenkomst van de vaccinatiealliantie op 15 oktober 
2019 heeft de gemeente Barneveld een presentatie gegeven over haar aanpak 
met het extra informatief vaccinatieconsult en ook hier is het signaal afgegeven 
niet achter een vaccinatieplicht te staan. De derde vaccinatiealliantie vindt plaats 
op 30 maart 2020. Ook hier wordt nogmaals het signaal  afgegeven dat de 
gemeente Barneveld niet pleit voor een vaccinatieplicht. 

Overig
Op korte termijn worden de resultaten verwacht van het extra informatief 
vaccinatieconsult. Dit extra consult loopt in ieder geval nog door tot eind 2020. 
Zodra de resultaten bekend zijn, worden deze gedeeld met de gemeenteraad. Op 
basis van de resultaten volgt een besluit om al dan niet het vaccinatieconsult 
voort te zetten.


